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                 Încheiat azi 30 aprilie 2014,cu ocazia întrunirii Consiliului local al oraşului Teiuş  în  şedinţă  

ordinară,convocată prin Dispoziţia Primarului nr.144/24 aprilie  2014,ora  15,00 la Casa de cultură a 

oraşului Teiuş(sala de sedinte)şedinţă publică. 

                 Din totalul de 15 consilieri la ora începerii şedinţei sunt prezenţi 14 consilieri Cristea,Gorban, 

Lazăr,Milles,Petruse,Popa, Rusu,Ungur,Man,Onita,Boca,Crisan,Giurgiu si Mateica,lipseste motivat dl 

consilier Halalai Cornel. 

                 La şedinţă mai participă în calitate de invitaţi dna ec.Sarb,dl ing.Salcă,dl Colev,dl Varga din 

partea Primăriei oraşului Teiuş. 

                 Dna secretar prezintă procesul verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local oraş Teiuş din 

data de 31 martie 2014,nefiind obiecţii dna secretar supune la vot procesul verbal,se votează cu 14 

voturi pentru. 

                 Se propune preşedinte de şedinţă în ordine alfabetică dl consilier Mateica se supune la vot 

preşedintele de şedinţă se votează cu unanimitate,dl cons.Mateica fară drept de vot. 

                  Dl preşedinte de şedinţă dă cuvântul dlui primar pentru a prezenta ordinea de zi.   

                  Dl  primar prezintă ordinea de zi. 

     1.Proiect de hotărâre privind acordul pentru construirea de către operatorul regional SC APA 

CTTA SA Alba din Fondul de Întreţinere, Înlocuire şi Dezvoltare constituit pe anul 2014, în numele şi 

pe seama Oraşului Teiuş, a obiectivului "Sediu -punct de lucru Teiuş". 

                 -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                  2.Proiect de hotărâre privind aprobarea cotizatiei orasului Teius la Asociatia de Dezvoltare 

Intercomunitara Alba de Jos pe anul 2014 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                  3.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de executie bugetara la la 31.03.2014 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                  4.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al orasului Teius 

pe anul 2014 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                  5.Proiect de hotărâre privind transmiterea fără plată a unui bun mobil - autoturism Dacia 

Logan Ambition de la Camera Deputaţilor în favoarea Primăriei oraşului Teiuş 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                  6.Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului local oras Teius nr.96/2013 

privind aprobarea impozitelor si taxelor locale pe anul 2014 

                 -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 



                  b)avizul comisiei de specialitate 
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                  7.Proiect de hotarare privind aprobarea programul manifestărilor serbărilor 

:INTOARCEREA LA RADACINI in satul Beldiu din data de 18 mai 2014 

                 -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                  8.Proiect de hotarare privind aprobarea programul manifestărilor serbărilor :Intalnirea 

Ceferistilor din orasul Teius din data de 03 mai 2014 

                 -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                  9.Proiect de hotararea privind obligativitatea obtinerii acordului Primariei orasului Teius 

pentru circulatia pe drumurile publice si stationarea pe raza orasului Teius a turmelor de animale 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                 10.Informare privind aducerea la indeplinire a Hotararilor Consiliului local oras Teius pe 

trim.I 2014 

                  -prezinta primar dr.ing.Halalai Mirel Vasile 

                 11.Informare privind principalele acte normative publicate in Monitorul Oficial in perioada 

01.01-20.04.2014 

                  -prezinta secretar oras Teius Bara  Maria 

                  12.Probleme curente  

                  13.Stabilirea datei sedinţei ordinare a Consiliului local oraş Teiuş pe luna mai 2014. 

                  Dl primar solicita completarea ordinei de zi cu Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investitii construire teren sintetic de sport la scoala 

generala Teius si Proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico economici la reparatii 

drumuri sat Beldiu. 

                   Dl primar supune la vot ordinea de zi cu completarile solicitate se voteaza cu unanimitate. 

                   Dna secretar-inainte de a trece la discutarea proiectelor de hotarare inscrise pe ordinea de 

zi,vreau sa va aduc la cunostinta prevederile art.46 din Legea nr.215/2001,republicata,legea 

administratiei publice locale si art.75 din Legea nr.393/2004 privind Statutul alesilor locali,si pun in 

vedere consilierilor locali de a-si prezenta interesul personal pe care considera ca il au in problemele 

supuse dezbaterii astfel incat sa nu ia parte la adoptarea hotararii.Hotararile Consiliului local luate cu 

incalcarea acestor prevederi legale sunt nule de drept. 

                  Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi. 

      Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind acordul pentru 

construirea de către operatorul regional SC APA CTTA SA Alba din Fondul de Întreţinere, Înlocuire şi 

Dezvoltare constituit pe anul 2014, în numele şi pe seama Oraşului Teiuş, a obiectivului "Sediu -punct 

de lucru Teiuş". 

                  Dl ing.Salca-şef serviciu-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

                   Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                   Dna secretar-in conformitate cu prevederile art.46 din Legea nr.215/2001,legea 

administratiei publice locale,republicata,”nu pot lua parte la deliberare si la adoptarea hotararilor 

consilierul local care,fie personal,fie prin sot,sotie,afini sau rude pana la gradul al patrulea inclusiv,are 



un interes patrimonial in problema supusa dezbaterii”.Dl Mateica se considera ca are un interes personal 

in problema supusa dezbaterii fiind angajatul SC Apa CTTA SA Alba la punctul de lucru Teius. 
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                  Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind  acordul pentru construirea de 

către operatorul regional SC APA CTTA SA Alba din Fondul de Întreţinere, Înlocuire şi Dezvoltare 

constituit pe anul 2014, în numele şi pe seama Oraşului Teiuş, a obiectivului "Sediu -punct de lucru 

Teiuş"este doua treimi din numarul consilierilor in functie. 

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprivind  acordul pentru 

construirea de către operatorul regional SC APA CTTA SA Alba din Fondul de Întreţinere, Înlocuire şi 

Dezvoltare constituit pe anul 2014, în numele şi pe seama Oraşului Teiuş, a obiectivului "Sediu -punct 

de lucru Teius”se votează cu 13  voturi pentru Boca, Cristea,Crisan,Giurgiu, Gorban,Lazar,Man,  

Milles, Popa, Petruse,Rusu,Oniţă,Ungur. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.34/2014. 

                  Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea cotizatiei 

orasului Teius la Asociatia de Dezvoltare Intercomunitara Alba de Jos pe anul 2014. 

                  Dna ec.Sarb-şef serviciu-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

                   Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                   Dl primar-pentru accesare fonduri europene pe proiecte mari este foarte bine sa fie asociate 

2-3 unitati administrativ teritoriale.Asociatia Alba de Jos a fost infiinata anul trecut,si eu cred ca este 

prematur  sa discutam acum de rentabilitatea acestei asocieri.Noi speram sa accesam fonduri,exact ca si 

pe GAL,unde am putut depune proiecte numai acum. 

                    Dna cons.ec.Cristea-la ce proiecte va ganditi sa depuneti prin Asociatia Alba de Jos? 

                    Dl primar-achizitionare reciclator de asfalt,infiintare piata en-gros,punerea in valoare a 

raului Mures. 

                    Dl cons.Mateica-si pe GAL era stabilita ca si propunere infiintarea pietei  pentru micii 

producatori,piata zilnica. 

                     Dl primar-prin GAL dorim construirea unei hale agroalimentare in piata de alimente. 

                     Dl cons.Man-de cati ani suntem membrii in GAL? 

                    Dl primar-din anul 2010 si acum am depus proiectul pentru refacere rigole pe str. 

Kogalniceanu,proiect depus pe GAL. 

                    Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea cotizatiei orasului 

Teius la Asociatia de Dezvoltare Intercomunitara Alba de Jos pe anul 2014 este majoritatea consilierilor 

in functie. 

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea cotizatiei 

orasului Teius la Asociatia de Dezvoltare Intercomunitara Alba de Jos pe anul 2014 se votează cu 14  

voturi pentru Boca, Cristea,Crisan,Giurgiu, Gorban,Lazar,Man, Mateica, 

Milles,Popa,Petruse,Rusu,Oniţă,Ungur. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.35/2014. 

                  Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea contului 

de executie bugetara la la 31.03.2014.  



                  Dna ec.Sarb-şef serviciu-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

                   Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 
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       Dna cons.ec.Cristea-refuz sa particip la vot datorita faptului ca nu a fost transparent in luarea 

deciziilor si auditoria de la Curtea de Conturi Alba au luat note de relatii pe motiv ca nu s-a respectat legea. 

       Dl cons.prof.Rusu-nu am fost informati cu privire la notele de relatii solicitate de curtea de 

conturi. ! 

       Dl primar-notele de relatii s-au solicitat de la anumite persoane. 

                 Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea contului de 

executie bugetara la la 31.03.2014 este majoritatea consilierilor in functie. 

      Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de executie 

bugetara la la 31.03.2014 se votează cu 10  voturi pentru Boca,Crisan,Lazar,Man, Mateica, Popa, 

Petruse, Rusu,Oniţă,Ungur si 4 abtineri ,dnii consilieri Cristea,Giurgiu,Gorban,Milles. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.36/2014. 

                  Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi. 

                 Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 

de venituri si cheltuieli al orasului Teius pe anul 2014. 

                 Dna ec.Sarb-şef serviciu-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

                   Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  

                    Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

        Dna cons.ec.Cristea-ar trebui sa ne ocupam si de un obiectiv important cum este construirea 

noului sediu al Primariei,sa nu facem numai lucruri marunte,sa ne ocupam si de lucrari mari.Parerea mea este 

ca bugetul de venituri si cheltuieli nu este bine conceput. 

                   Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind rectificarea bugetului de 

venituri si cheltuieli al orasului Teius pe anul 2014 este majoritatea consilierilor in functie. 

                    Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 

de venituri si cheltuieli al orasului Teius pe anul 2014 se votează cu 10  voturi pentru 

Boca,Crisan,Lazar,Man, Mateica, Popa, Petruse, Rusu,Oniţă,Ungur si 4 abtineri ,dnii consilieri 

Cristea,Giurgiu,Gorban,Milles. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.37/2014. 

                  Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind transmiterea fără 

plată a unui bun mobil - autoturism Dacia Logan Ambition de la Camera Deputaţilor în favoarea 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                  Dl ing.Salca-şef serviciu-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

                   Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                   Dna cons.ec.Cristea-cum se repartizeaza masinile Primariei ?Cate masini sunt la Primarie? 



                   Dl cons.Mateica-cu o singura masina si cu 125 litri carburant/luna ne-am descurcat si acum 

la a doua masina cu 100 l/masina cred ca este suficient.Sa se intocmeasca foile de parcurs pe fiecare 

masina in parte. 

                   Dl primar-microbus,Dacia Logan,tractor,masina de pompieri si aceasta masina Dacia Logan 

primita.Numai o masina functioneaza efectiv pentru activitatea Primariei.Cu microbusul acela mic se 

transporta materialele si persoanele de la ajutor social la lucrari.Nu am solicitat achizitionarea unei 

masini noi. 

                     Dl cons.Man-masinile pe care le-am avut unde sunt? 
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                     Dl primar-Dacia si ARO au fost casate.Cota de carburant la Dacia Logan este de 125 

litri/luna si la Microbus 100 l/luna. 

                     Dna cons.ec.Cristea-cati kilometri se fac pe luna? 

                     Dl primar-patru drumuri de Alba,saptamanal,plus pe sate.    

                     Dl cons.ing.Boca-eu constat din proiectul de hotarare ca este vorba de transfer auto  si nu 

de stabilire cota carburant.Cota de carburant poate fi majorata in caz de calamitati,inundatii,in situatii 

justificate. 

                    Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind transmiterea fără plată a unui 

bun mobil - autoturism Dacia Logan Ambition de la Camera Deputaţilor în favoarea Primăriei oraşului 

Teiuş este majoritatea consilierilor in functie. 

                    Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind transmiterea fără plată a 

unui bun mobil - autoturism Dacia Logan Ambition de la Camera Deputaţilor în favoarea Primăriei 

oraşului Teiuş se votează cu 14  voturi pentru Boca, Cristea,Crisan,Giurgiu, Gorban,Lazar,Man, 

Mateica, Milles,Popa, Petruse,Rusu,Oniţă,Ungur. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.38/2014. 

                  Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi. 

                Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind modificarea Hotararii 

Consiliului local oras Teius nr.96/2013 privind aprobarea impozitelor si taxelor locale pe anul 2014. 

                Dl ec.Varga-şef serviciu-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                 Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

                 Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  

                 Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                 Dl primar-am solicitat majorarea tarifului de inchiriere la casa de cultura Teius ,datorita 

faptului ca s-au realizat investitii la casa de cultura si anume modernizare grup social,raschetat parchet 

in sala mare si am dori totodata sa selectam clientela care inchiriaza casa de cultura,pentru ca acest 

imobil este folosit de foarte multa lume pentru diverse activitati(dans sportiv,dansuri populare,activitati 

desfasurate de primarie). 

                  Dna cons.ec.Cristea-nu consideram oportuna majorarea tarifelor de inchiriere. 

                 Dl cons.Mateica-la o familie normala 1 milion lei, se cunoaste,eu cred ca nu le permite 

bugetul familiei sa platesca mai mult. 

                 Dl cons.ing.Lazar-care este diferenta de tarif?Acum intradevar grupurile sociale arata bine ,sa 

veniti sa-l vedeti,este un grup social civilizat.Costurile cu gaz,curent,apa sunt mari si scopul acestor 

majorari de tarife este de a se acoperi cheltuiala facuta cu investitia. 

                  Dl primar-daca este inchiriata casa de cultura cu bucataria impreuna atunci consumul la gaz 

este mai mare,conditiile sunt decente la sala si serviciile pe care le putem oferii sunt de calitate. 

                  Dl cons.Man-cei care inchiriaza sala casei de cultura cu bucataria sa plateasca separat 

consumul de gaz curent,apa. 



                   Dl cons.prof.Rusu-cei care inchiriaza sala casei de cultura pentru majorate sau alte 

evenimente eu cred ca au bani! 

                   Dl cons.Mateica-si pana acum activitatea de la casa de cultura a fost subventionata din 

bugetul local. 

                   Dl cons.ing.Onita-sa nu se majoreze tariful de inchiriere. 

                   Dl primar-este un singur tarif propus a se majora. 

                  Dl cons.ec.Gorban-la casa de cultura se desfasoara foarte multe evenimente si nu cred ca este 

cazul sa restrangem activitatile de la casa de cultura pentru ca aceasta sa fie inchiriata.  

                   Dl primar-la organizare de evenimente sa se platesca.Am reinoit casa de cultura si cu vesela. 

                   Dna cons.ec.Cristea-ce vesela a-ti cumparat anul acesta?Cand? 

                   Dna ec.Sarb-sef serviciu-este comandata trebuie adusa vesela pentru camin. 

                   Dna cons.ec.Cristea-sa cumparati vesela corespunzatoare nu de la rebuturi. 
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                  Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind modificarea Hotararii 

Consiliului local oras Teius nr.96/2013 privind aprobarea impozitelor si taxelor locale pe anul 2014 este 

majoritatea consilierilor in functie. 

                    Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind modificarea Hotararii 

Consiliului local oras Teius nr.96/2013 privind aprobarea impozitelor si taxelor locale pe anul 2014 se 

votează cu 6  voturi pentru Boca,Lazar,Popa,Petruse,Rusu,Ungur,5 voturi impotriva 

Mateica,Giurgiu,Cristea, Milles,Gorban si 3 abtineri Crisan,Man,Onita. 

                 Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi. 

                 Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea programul 

manifestărilor serbărilor :INTOARCEREA LA RADACINI in satul Beldiu din data de 18 mai 2014 

                 Dna ec.Sarb-şef serviciu-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

                   Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                   Dna cons.ec.Cristea-nu sunt de acord cu organizarea acestei manifestari in campania 

electorala.Sa se organizeze aceasta serbare in 01 iunie 2014.Anul trecut in ce data a fost aceasta 

sarbatoare la Beldiu?Sa se organizeze dupa alegerile europarlamentare. 

                   Dl cons.prof.Rusu-la 01 iunie 2014 este ziua copilului,atunci se organizeaza activitati in 

Teius la scoala.  

                   Dl primar-am propus aceasta data pentru organizarea serbarilor Intoarcerea la radacini din 

mai multe considerente si anume:este anuntata lumea ca in aceasta data vor fi serbarile si in luna iunie 

este programata serbarea la Capud ,in luna iulie la Petelca.Nu este sarbatoarea mea,nu este Campania 

electorala a mea,toti reprezentantii de la toate partidele pot sa participe,nu este manifestare 

electorala.Pentru astfel de serbari,programul trebuie stabilit din timp.Nu subscriu la astfel de idei. 

                   Dna cons.ec.Cristea-daca a-ti anuntat aceasta sarbatoare in data de 18 mai 2014,a-ti anuntat-

o pe raspunderea dvs.In luna iunie nu puteti organiza doua serbari,dar acum in luna mai puteti organiza  

doua-Intalnirea ceferistilor si serbarile la Beldiu!Nu este justificat ce solicitati.Anul trecut serbarile la 

Beldiu au fost organizate in luna iunie.Sa se stabileasca concret ce materiale vor fi achizitionate din cei 

5000 lei alocati din bugetul local.Eu cred ca nu ar trebui sa amestecam politica cu activitatile culturale. 

                   Dl cons.ec.Gorban-este normal sa reprogramam aceste serbari de la Beldiu pentru a evita 

discutiile,sa organizam serbarile la Beldiu,suntem de acord dar dupa Campania electorala. 

                   Dl cons.Crisan-avem Intalnirea ceferistilor in 3 mai si serbarile de la Beldiu in 18 

mai,serbarea din 3 mai nu o mai putem schimba fiind foarte aproape,astazi suntem in 30 aprilie,dar 

sarbatoarea de la Beldiu si eu sunt de parere ca ar fi bine sa o organizam dupa alegerile din 25 mai. 

                   Dl cons.ing.Boca-legal se pot organiza serbari in aceasta perioada? 



                   Dna secretar-legea nu prevede restrictii de organizare a anumitor sarbatori. 

                   Dl cons.Man-din serbarile fiii satului se va transforma in intalnire electorala. 

                   Dl cons.sing.Popa-anul trecut au fost prezenti si politicienii. 

                   Dl cons.Mateica-daca aprobam acum organizarea serbarilor in termen de cate zile se pot 

deschide limite pentru achitarea sumelor? 

                   Dna ec.Sarb-sef serviciu-in termen de 10 zile. 

                   Dna cons.ec.Cristea-ce inseamna servicii foto video?De ce sa platim aceste servicii ,cand 

noi avem la Primarie aparat foto si aparatura pentru sonorizare,iar benerele ce se vor comanda sa nu se 

mai treaca data organizarii evenimentului pe ele pentru a fi folosite si in anii urmatori. 

                   Dl cons.prof.Rusu-ar fi bine calendarul activitatilor culturale sa fie aprobat  la inceputul 

anului pentru anul in curs. 
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                    Dl cons.Mateica-nu este corect fata de noi consilierii locali sa fim pusi in data faptului 

implinit. 

                    Dl cons.prof.Rusu-daca suntem de bun simt mergem toti la serbarile de la Beldiu,sau 

castiga cei care vor merge.Eu cred ca noi nu avem de castigat din Campania electorala. 

                     Dl cons.ing.Boca-daca doriti sa stabiliti o alta data pentru aceasta sarbatoare,stabiliti-

o!Atunci ar trebui si campionatul de fotbal sa nu se mai tina pentru ca am alocat bani si pentru 

activitatile sportive.Si la meciurile de fotbal se pot distribui pliante si pixuri. 

                     Dna cons.ec.Cristea-sa respectam cetatenii din Beldiu.Nu este corect sa   mergem in sat 

numai in Campania electorala.Noi am propus un amendament daca se doreste organizarea serbarilor in 

data de 01 iunie 2014,daca nu se va face un nou proiect de hotarare pentru a fi discutat intr-o alta 

sedinta a consiliului local. 

                  Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea programul 

manifestărilor serbărilor :INTOARCEREA LA RADACINI in satul Beldiu din data de 18 mai 2014 este 

majoritatea consilierilor in functie. 

                    Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea programul 

manifestărilor serbărilor :INTOARCEREA LA RADACINI in satul Beldiu din data de 18 mai 2014 se 

votează cu 7  voturi pentru Boca,Lazar,Popa,Petruse,Rusu,Ungur,Onita,5 voturi impotriva 

Mateica,Giurgiu , Cristea,Milles,Gorban si 2 abtineri Crisan,Man. 

                    Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea programul 

manifestărilor serbărilor :INTOARCEREA LA RADACINI in satul Beldiu cu amendamentul formulat 

de comisia economica si anume organizarea in data de 01 iunie 2014 se votează cu 7  voturi pentru 

Mateica, Giurgiu,Cristea,Milles,Gorban,Crisan,Man si 7 abtineri Boca,Lazar,Popa, Petruse, Rusu, 

Ungur, Onita. 

                 Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi. 

                 Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea programul 

manifestărilor serbărilor :Intalnirea Ceferistilor din orasul Teius din data de 03 mai 2014. 

                 Dna ec.Sarb-şef serviciu-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

                   Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                   Dl cons.ec.Gorban-ce se mai cere astazi prin acest proiect de hotarare,inainte cu 3 zile de 

eveniment? 

                   Dl cons.Crisan-am o propunere ,aceasta sarbatoare a ceferistilor sa fie facuta la ziua 

ceferistului in data de 23 aprilie sau 16 februarie,pentru a avea o semnificatie. 



                  Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea programul 

manifestărilor serbărilor : Intalnirea Ceferistilor din orasul Teius din data de 03 mai 2014 este 

majoritatea consilierilor in functie. 

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea programul 

manifestărilor serbărilor :Intalnirea Ceferistilor din orasul Teius din data de 03 mai 2014 se votează cu 

14  voturi pentru Boca,Lazar,Popa,Petruse,Rusu,Ungur,Onita,Mateica,Giurgiu , Cristea,Milles,Gorban, 

Crisan, Man. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.39/2014. 

                  Se trece la punctul 9 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind obligativitatea 

obtinerii acordului Primariei orasului Teius pentru circulatia pe drumurile publice si stationarea pe raza 

orasului Teius a turmelor de animale. 

                  Dl Salca-şef serviciu-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul Primăriei 

oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 
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                   Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                   Dl cons.ing.Lazar-acordul este necesar si pentru cetatenii din Teius. 

                  Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind obligativitatea obtinerii 

acordului Primariei orasului Teius pentru circulatia pe drumurile publice si stationarea pe raza orasului 

Teius a turmelor de animale  este majoritatea consilierilor in functie. 

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind obligativitatea obtinerii 

acordului Primariei orasului Teius pentru circulatia pe drumurile publice si stationarea pe raza orasului 

Teius a turmelor de animale se votează cu 14  voturi pentru Boca,Lazar,Popa,Petruse,Rusu,Ungur 

,Onita , Mateica , Giurgiu,Cristea,Milles,Gorban, Crisan, Man. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.40/2014. 

                  Dl primar prezinta expunerea de motive si proiectul de hotarare privind aprobarea Studiului 

de fezabilitate pentru obiectivul de investitii construire teren sintetic de sport la scoala generala Teius 

                  Dl Salca-şef serviciu-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul Primăriei 

oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

                   Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                  Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea Studiului de 

fezabilitate pentru obiectivul de investitii construire teren sintetic de sport la scoala generala Teius  este 

majoritatea consilierilor in functie. 

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului de 

fezabilitate pentru obiectivul de investitii construire teren sintetic de sport la scoala generala Teius se 

votează cu 14  voturi pentru Boca,Lazar,Popa,Petruse,Rusu,Ungur ,Onita , Mateica , 

Giurgiu,Cristea,Milles, Gorban, Crisan, Man. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.41/2014. 

                  Dl primar prezinta expunerea de motive si proiectul de hotarare privind aprobarea 

indicatorilor tehnico economici la reparatii drumuri sat Beldiu. 

                  Dl Salca-şef serviciu-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul Primăriei 

oraşului Teiuş. 



                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

                   Dl cons.ing.Boca-preşedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei de 

protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                  Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea indicatorilor 

tehnico economici la reparatii drumuri sat Beldiu este majoritatea consilierilor in functie. 

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico economici la reparatii drumuri sat Beldiu se votează cu 14  voturi pentru 

Boca,Lazar,Popa,Petruse, Rusu,Ungur ,Onita , Mateica , Giurgiu,Cristea,Milles, Gorban, Crisan, Man. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.42/2014. 

                  Se trece la punctul 10 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă Informare privind aducerea la indeplinire a Hotararilor Consiliului local 

oras Teius pe trim.I 2014. 
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                   Se trece la punctul 11 de pe ordinea de zi. 

                   Dna secretar prezinta Informare privind principalele acte normative publicate in Monitorul 

Oficial in perioada 01.01-20.04.2014. 

                   Se trece la punctul 12 de pe ordinea de zi.-probleme curente. 

                   Dl cons.ec.Gorban-care este stadiul vanzarii spatiilor medicale? 

                   Dl cons.Popa-se solicita dalarea caii de acces la dispensar,cu repararea gardului la dispensar 

nu a-ti fost de acord dvs dnilor consilieri,acum reveniti cu aceasi problema! 

                    Dl primar-in limita sumelor alocate in buget sa amenajam calea de acces la cabinetele 

medicale. 

                    Dna cons.ec.Cristea-La sedinta din luna mai 2014 sa se aprobe programul manifestarilor si 

pentru zilele satelor Capud si Petelca.Proiectul de hotarare sa cuprinda programul manifestarilor pentru 

cele trei sate Beldiu,Capud si Petelca. 

               -Centrul multifunctional pentru persoane varstnice functioneaza in parteneriat cu Asociata 

Sfanta Veronica Dumbrava,acolo la Dumbrava unde sunt ocotitii copiii au avut probleme  de sanatate,a 

fost un focar de hepatita.Sa se solicite un control la centru din punct de vedere sanitar. 

                Dl primar-centrul este sub supravegherea compartimentului de asistenta sociala din cadrul 

Primariei care monitorizeaza activitatea de la centru. 

                 Dl cons.ing.Lazar-am fost in vizita la centru si mancarea era corespunzatoare. 

                 Dl cons.Mateica-sa se suplimenteze sumele pentru serbarile pe sate la 10000 lei pentru 

fiecare sat. 

                 Dl cons.Petruse-ce masura s-a luat impotriva celor care parcheaza utilajele si masinile mari 

pe domeniul public? 

                 Dl primar-au fost atentionati,si se va face din nou adresa de atentionare.Vreau sa va invit in 

data de 03 mai 2014 la Intalnirea ceferistilor ce va avea loc in parcul garii CFR la ora 17,00. 

                 Se trece la punctul 13 de pe ordinea de zi. 

     Se stabileşte data următoarei şedinţe ordinare a Consiliului local oraş Teiuş-30 mai 2014. 

                 Nemaifiind discutii dl presedinte de sedinta declara lucrarile sedintei inchise. 

                 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal intr-un singur exemplar.  

 

 

 

                    PRESEDINTE DE SEDINTA                                                      SECRETAR 

        Consilier MATEICA IACOB DORIN CORNEL                              jr.BARA  MARIA 
 


